
J e  s z ő  k ö  n j  v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. június 30. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozótenne 
7370 Sásd, Dózsa Gy. u. 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Takácsné Somogy vári Mária, Urvald Péter képviselők, Dr. 
Kajdon Béla jegyző, Koszorús Tímea aljegyző, Nagy Lajos László 
pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Igazoltan távol: Rabb Győzőné és Székely Szilárd képviselők

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 5 fővel van jelen, az ülés 
határozatképes, majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az 
SZMSZ értelmében a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontokon kívül tárgyalják meg:
7. / napirendi pontként:
8. / napirendi pontként:

9. / napirendi pontként:
10. / napirendi pontként:

11. / napirendi pontként:

Önkormányzati alkalmazottak cafeteria juttatása,
Új álláshely létesítéséhez anyagi forrás biztosítása a Sásd
Városgazdálkodási Nonprofit Kft. részére
2022. évi szociális tüzelőanyag támogatásra pályázat benyújtása
Sásd, Erzsébet u. 1. szám alatti önkormányzati ingatlanra vételi
ajánlat
Vételi ajánlat az értékesítésre nyilvánosan meghirdetett Sásd, 
Pozsony u. 23. szám alatti önkormányzati ingatlanra.

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő 2./ napirendi pontot 1./ napirendi pontként tárgyalják. 
Javasolta továbbá, hogy a 8./ napirendi pontot vegyék le a tárgyalandó napirendek közül. 
Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.

További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló Sásd város 2021. évi közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság
érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 
Előadó: Oletics Károly r.alezredes, kapitányságvezető, Komlói Rendőrkapitányság 

Csirke Csaba r.alezredes, őrsparancsnok, Sásdi Rendőrőrs

2. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

3. / Sásd Városi Sportkör beszámolója a 2021. évről
Előadó: Deák Attila elnök
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4. / Intézményi térítési díjak felülvizsgálata, szociális rendelet módosítása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

5. / Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetői megbízásra pályázat
kiírása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

6. / Az új bölcsőde nyitásához szükséges további önkormányzati forrás biztosítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7. / Önkormányzati alkalmazottak cafeteria juttatása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

8. / Új álláshely létesítéséhez anyagi forrás biztosítása a Sásd Városgazdálkodási
Nonprofit Kft. részére
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

9. / 2022. évi szociális tüzelőanyag támogatásra pályázat benyújtása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

10. / Sásd, Erzsébet u. 1/A. szám alatti önkormányzati ingatlanra vételi ajánlat
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

11. / Vételi ajánlat az értékesítésre nyilvánosan meghirdetett Sásd, Pozsony u. 23. szám
alatti önkormányzati ingatlanra 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

12. / A Sásdi Közös Önkormányzati Hivatalnál közigazgatási szünet elrendelése
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

13. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti bizottság elnöke

Dr. Jusztinuer János polgármester javasolta a testületnek, hogy zárt ülés keretében 
tárgyalják személyi ügyek okán a 13./ napirendi pontot.

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

ÍJ  Beszámoló Sásd város 2021. évi közbiztonsá ának hel zetéről a közbiztonság 
érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 
ElőadótOletics Károly r.alezredes, kapitányságvezető, Komlói 

Rendőrkapitányság
Csirke Csaba r.alezredes, őrsparancsnok, Sásdi Rendőrőrs

írásbeli előterjesztés -  Sásd város közbiztonságának 2021. évi helyzetéről szóló 
beszámolóról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.
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Oletics Károl\ r.alezredes, kapitányságvezető köszöntötte a megjelenteket. A testületi ülést 
megelőzően polgármester úrral tárgyaltak a rendőrség elhelyezéséről. Úgy érzi, hogy a sásdi 
kollégáit megbecsülik. Elmondta, hogy a pandémia a Komlói Rendőrkapitányság állományát 
is sújtotta. A rendőrség legfontosabb feladata az itt élők, ideérkezők szolgálata. Úgy érzi, 
hogy ezeknek a kihívásoknak megfeleltek. A bűncselekmények száma a 2020. évhez képest 
emelkedett. A 2010. évhez képest a regisztrált bűncselekmények száma 56 %-al csökkent. A 
nyomozás eredményessége 85,6 %-os értéket mutat, ez 2010. évben az 50 %-ot sem érte el. A 
lopások száma az előző évihez képest csökkent. A 2010. évhez képest 64 %-os csökkenés 
látható. Ehhez képest a nyomozás eredményessége 62,2 %-ot mutat.
Az országban egyedülálló példaként említendő Baranya megyében az áldozatvédelem kiemelt 
jelentősége. Az áldozatvédelmi referens 2021. szeptember 1-jén kezdte meg tevékenységét. A 
dolgozó kiemelten foglalkozik az áldozatokkal, azokkal a személyekkel, akik bűncselekmény 
vagy egyéb atrocitás sértettjei lettek. Felveszi a kapcsolatot a sértettekkel, tájékoztatja őket az 
áldozatsegítés lehetőségeiről, majd a megfelelő segítő szervezetekhez irányítja.
A közlekedésbiztonság helyzetével kapcsolatban elmondta, hogy az idei évben kiemelt 
feladatuk a balesetek csökkentése. Mindent meg kell tenni, hogy a közlekedéskultúra javuljon 
a Komlói Kapitányság illetékességi területén is. A sok nehézség ellenére elmondható, hogy 
2021. évben a Komlói Rendőrkapitányság sikeres és eredményes évet zárt. Az idei év 
legfontosabb feladatai közé tartozott a választások biztosítása, mely problémamentesen 
lezajlott. További feladatuk a közlekedésbiztonság megoldása.
Kérte a testületet, hogy a beszámolót fogadja el.

Csirke Csaba r.alezredes, őrsparancsnok elmondta, hogy a tavalyi évben Sásdon 54 
bűncselekményben indult eljárás a Komlói Rendőrkapitányságon. Az idei évben eddig 20 
bűncselekményről beszélhetnek. Megemelkedett a garázdaság száma, elmondható, hogy 
Sásdon ez nem jellemző. Helyi közlekedésnél nem történtek nagy volumenű 
bűncselekmények. Az Önkormányzat jóvoltából megoldásra került a Gellner bolt előtti 
parkolóhelyek felfestése. A rendőrök rendszeresen figyelik a gépjárművek szabályos 
parkolását. Emiatt kb. 6-8 bírság került kiszabásra. Összességében elmondható, hogy 
nincsenek kirívó esetek. A közterületi óraszámukat a maximumon próbálják tartani. Tudni 
kell, hogy 30 településen látják el feladataikat.

Oletics Károly r.alezredes, kapitányságvezető elmondta, hogy a kiemelkedő eredmények az 
önkormányzat és a rendőrség közös eredménye. A legtöbb településen működik a 
polgárőrség. A pandémia idején a rendőrök munkáját a polgárőrök segítették. Megköszönte a 
sásdi polgárőrök lelkes közreműködését, munkáját. A bűncselekményszámok csökkenését, a 
bűncselekmények eredményes felderítését nagy mértékben segítette a térfigyelő 
kamerarendszer működése. Az önkormányzat a városban 21 db közterületi kamerát helyezett 
ki, ami példaértékű. Megköszönte az önkormányzat segítségnyújtását.

Dr. Jusztinkor János polgármester megköszönte az elhangzottakat. Az önkormányzat 
mindent megtett azért, hogy a közbiztonság még jobb legyen Sásdon. A kamerák 
folyamatosan kerülnek kihelyezésre. Az önkormányzat némi anyagi segítséget nyújt a Sásdi 
Polgárőr Egyesületnek. Legutóbb 6 mFt-os gépjárműbeszerzéshez kaptak támogatást a 
Magyar Falu Programnak köszönhetően. Megköszönte a polgárőrök munkáját. Úgy érzi, hogy 
a rendőrökkel jó a kapcsolatuk, együttműködésük.
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A mai nap folyamán a megyei rendőrfőkapitány úr is Sásdon járt, a jövő elképzeléseiről 
beszélgettek. Nagyon szeretnék, ha a Sásdi Rendőrőrs jövője garantált lenne Sásdon olyan 
infrastrukturális környezetben, amely valóban a 21. század körülményeinek megfelelő.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy Sásdon nagy az átmenő forgalom. A közlekedési 
baleseteket nézve megállapítható, hogy nincs kiugró esetszám.

Dr. Jusztin er János polgármester a testület nevében megköszönte a rendőrök munkáját. 
Javasolta a testületnek a kiadott beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

63/2022. (VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd város 2021. évi
közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 
intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról szóló beszámolót 
elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

2./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházót^ hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinkor János polgármester elmondta, hogy május 26-án volt a legutóbbi testületi 
ülésük. Ezt megelőző napon volt a vihar, a károk elhárításán dolgoztak. A településen a 
lakóépületekben keletkezett elsődlegesen kár, emiatt tetőlécet, fóliát vásároltak. A vihar miatti 
zöldhulladékot elszállították. A vis maior pályázatot benyújtották. A középületek közül a 
vihar miatt a Közösségi Háznál keletkezett 2,5 mFt-os üvegkár. A felújított faházat is 
megrongálta a vihar. Május 27-én az újtelepi önkéntesek az „S” kertet és „Vili bácsi” kertjét 
virágosították. Május 28-án a Levendula Klub szervezésében tartották a Senior Örömtánc- 
Találkozót a Közösségi Házban. A rendezvényen több százan vettek részt, nagyon jól sikerült. 
Megköszönte Orbán Éva intézményvezető meghívását. Június l-jén megújultak a virágládák a 
Hősök terén. A hivatali „Gerilla Kertészek” a Civil Alapra pályázatot nyújtottak be. 
Megköszönte a munkájukat. Június 2-án Hömyéken is virágosították. Megköszönte Győriné 
Korom Viktóriának a közreműködését, munkáját. Június 3-án felfestésre került az osztó vonal 
a Dózsa Gy. utcában. Az aszfaltozásnál némi hibát észlelt, kérte a kivitelezőt ennek 
kijavítására. A Petőfi S. utcában lakossági tűzifa szállítás miatt négy helyen megrongálódott 
az aszfalt.
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Június 4-én tartották a Közösségi Háznál a GroBmutters Küche rendezvényt. Mindenkinek 
megköszönte a segítségét. Június 10-én 6.270.460,-Ft összegű támogatás érkezett a kertmozi 
fejlesztésére a Vidékfejlesztési Program keretében. A pályázat Mecsek-Völgy ség Hegyhát 
Egyesülettel együttműködésben lett beadva. Ebből közel 1,5 mFt értékű kültéri projektor, 4 
db hangfal, 1 db lejátszóeszköz és 200 db szék vásárlását tervezik. A legjobb ajánlatot a H- 
Copex Kft. adta be. Az eszközök beszerzése kb. 2-3 héten belül megtörténik. Július 9. napján 
lesz az első vetítés a kertmoziban. Június 10-én volt a sásdi óvodában a ballagás. A ballagás 
keretében átadták Vácziné Lakatos Anikó és Csiba Emőné nyugdíjba vonult óvónők részére a 
Pedagógus Szolgálati Emlékérmet a 40 éves kiemelkedő munkavégzésük elismeréseként. 
Június 11-én részt vett a sásdi óvodai majálison. Megköszönte intézményvezető asszony 
meghívását. Ugyanezen a napon este tartották a Vállalkozók Bálját. Gratulált az MTS 
Oldtimer Kft-nek, mint kitüntetettnek. Úgy látják, hogy a bál időpontját más időpontra kell 
tervezni. Június 15-én délelőtt 9:30 órakor került átadásra a Dózsa Gy. utca és 10 órakor a 
városközpont és fedett piac alapkőletétele. Mindenkinek megköszönte a megjelenését. Külön 
is megköszönte az óvodás gyermekek színvonalas műsorát. A Dózsa Gy. utca út- és 
járdafelújítására összesen 70-80 mFt-ot fordítanak. Nagyon bízik abban, hogy lehetőség lesz 
újabb útszakasz felújítására pályázni, fontos lenne elsőkörben a Rózsa utca felújítása. 
Ugyanezen a napon tárgyaltak Wágner Ernő vállalkozóval és Fehér Tímea 
projektmenedzserrel a városközponti beruházás (Zöldváros-Fedett Piac) ütemezéséről. 
Nagyon örült annak, hogy az alapkőletételére sor került. Nagyon „mélyről” hozták vissza ezt 
a pályázatot. Tudni kell, hogy technikailag a szerződésük nem lépett hatályba. Időközben az 
ország szomszédságában kitört a háború. Megemelkedett az építőipari anyagok ára, ezért 
elképzelhető, hogy a plusz 188 mFt-os kiegészítő támogatás sem lesz elég a beruházás teljes 
megvalósítására. Az előző 5 éves önkormányzati ciklusban Sásd városa a TOP forrásokból a 
bölcsődére és a zöldváros-piaccsamok projektre kb. fél milliárd forintot nyert el, ez nagyon 
kevés. Nagyon dühítő a városban azt hallani, hogy most csak szalagot kell átvágni, hiszen 
mindezt az előző ciklusban megnyerték. Ez tényszerűen nem igaz. A bölcsődei beruházásra 
sem volt elegendő a 180 mFt, az önkormányzat közel 20 mFt-ot tett hozzá. Minden egyes 
áthúzódó projektnél a beszédében mindig hangsúlyozta köszönetét a korábbi polgármesternek 
és a testületnek. Különösen figyelt arra, hogy a szalagátvágásnál ott legyen, akinek ebben 
része van. Most ennél az alapkőletételnél telefonváltások történtek a testületi tagok felé Rabb 
Győzőné részéről. Ezt sajnálja, mert úgy érzi, hogy megkapta azt a kellő elismerést a korábbi 
polgármesternek a munkája, amennyit megérdemelt ezzel a projekttel kapcsolatban. Nagy 
Csaba országgyűlési képviselő a beszédében kétszer-háromszor, személy szerint is 
megemlítette ennek elismerését. Senki nem kérdezte, miért állt eddig ez a projekt. Véleménye 
szerint mindenki az adott körülmények és a legjobb tudása szerint próbált a múltban is ehhez 
a projekthez hozzáállni. Úgy érzi, hogy ezután sértődés történt, mivel az alapkőletételnél 
Nagy Csaba országgyűlési képviselő, Dr. Őri László a Baranya Megyei Önkormányzat 
elnöke, Wágner Mihály kivitelező és a sásdi polgármester vettek részt, a korábbi polgármester 
pedig nem. Véleménye szerint, ha ezen bárki megsértődik, akkor nem látja reálisan a 
helyzetét. Június 15-én Nagy Csaba országgyűlési képviselővel közösen a Sásdi Általános 
Iskolának csocsóasztalt ajándékoztak. Elmondta, hogy megbeszélést tartottak a Szigetvári 
Tankerületi Központ vezetőjével, Kocsisné Walter Ilona irodavezetővel és a Baranya Megyei 
SZC Sásdi Vendéglátóipari Szakképző Iskola képviselőjével a Közösségi Ház használatával 
kapcsolatban. Ennek kapcsán váiják a Tankerület írásos álláspontját. Amennyiben módosul a 
megállapodás, akkor a Szigetvári Tankerület Sásdi Irodájának használatát is rögzíteni kell a 
szerződésben. Június 16-án meghirdették a nyári önkormányzati napközis táborokat. A 
Nemzeti Művelődési Intézettől 5 mFt támogatást nyertek művészeti alkotótáborok 
megszervezésére. Ennek keretében 3x1 hét tábor kerül megszervezésre a Közösségi Házban 
és a faházban teljes ellátással, kirándulásokkal, programokkal. Ennek köszönhetően összesen
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75 sásdi gyermek részére biztosítják a nyári gyermekfelügyeletet. Koszorús Tímea aljegyző és 
Nagy Szilvia intézményvezető elkészítették az ezzel kapcsolatos szakmai programot, 
költségvetést. Az első tábort július 4-8., a második tábort augusztus 1-5. és a harmadik tábort 
augusztus 8-12. időpontokban tartják. Elmondta, hogy a fonyódligeti üdülőt nem szeretné 
értékesíteni. Június 16-án a Szoborkertben lebetonozták a „Könyveskuckó” aljzatát. Az ehhez 
szükséges telefonfülkéket a tavalyi évben vásárolták a Civil Alap támogatásból. Ezen a napon 
a nagycsoportos ovisok a pécsi Állatkertbe utaztak önkormányzati kisbuszokkal, az egyiket a 
polgármester vezette. Június 17-én meghívást kaptak a Vendéglátóipari Szakképző Iskola 
projektzáró grillpartijára. Megköszönte az iskola meghívását. Ugyanezen a napon tartották a 
Sásdi Általános Iskola tanévzáró ünnepségét, amelyen Pintér Gábor alpolgármesterrel 
közösen részt vettek. Ennek keretében sportfelszereléseket, eszközöket ajándékoztak 30-35 fő 
részére. Június 18-án volt az általános iskolai ballagás, az ünnepségen szintén részt vettek, 
ahol átadták a Sásd Város kiváló tanulója címmel az elismerő oklevelet, 15 eFt-os 
könyvutalványt és ajándékcsomagot Pricz László Mátyás részére. Megköszönte Kovács Lilla 
igazgató asszony meghívását. Ugyanezen a napon Váchartyánba utaztak a Sásdi 
Vegyeskarral. Mindenki nagyon jól érezte magát.

Pintér Gábor alpolgármester a kórus nevében megköszönte a testület támogatását.

Dr. Jusztin tér János polgármester elmondta, hogy június 22-én újabb élelmiszerek 
osztására került sor a Bm. Vöröskereszt együttműködésében a komlói Lidi áruház 
felajánlásából. Június 24-én a Packeta csomaggyűjtő kihelyezésre került a kínai áruház 
melletti parkolóban. Június 28-án az Ml csatorna televíziós forgatása volt Sásdon a 
„Magyarország ma” című műsor kapcsán. Felvételt készítettek az új bölcsődénél, a Sásdi 
Szociális Szolgálatnál, a Levendula Klubnál, a Városházán, a faháznál és a Zöldváros- 
piaccsamok beruházásnál kapcsolatban. Nagy Csaba országgyűlési képviselő is jelen volt. 
Június 29-én aláírásra került az EFOP-3.9.2. projekt hátralévő programelemeinek a 
szerződése, melynek keretében lakossági képzések valósulnak meg. Megrendelte a 
szúnyoggyérítést, aminek költsége kb. 350 eFt lesz. Tájékoztatta a testületet, hogy Götzemé 
Scheid Edit védőnő részéről levelet kapott, amely szerint kéri, hogy az önkormányzat 
vásároljon részére szolgálati kerékpárt. Véleménye szerint, ha egy igénylő kap, akkor a többi 
önkormányzati dolgozót is megilletné a kerékpár.

Pál Csaba képviselő véleménye szerint fel kell mérni a kerékpárigényeket.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy ez több millió forintba is kerülhet. Kérdés, ha átadják 
a kerékpárt, kié lesz az eszköz?

Pintér Gábor alpolgármester a Deutsch Klub nevében felajánlott 1 db kerékpárt a védőnő 
részére.

Dr. Jusztinuer János polgármester javasolta, keressék meg annak a lehetőségét, hogy több 
dolgozó részére tudják biztosítani a kerékpárt. Kérte a testületet, hogy fogadják el a Német 
Nemzetiségi Önkormányzat részéről 1 db kerékpár felajánlását a védőnő számára.

Pintér Gábor alpolgármester tájékoztatta a testületet, hogy a Nemzetiségek és Civil 
Közösségek Házának felújítása befejeződött. Június 28-án a Deutsch Klub tagjai összefogtak 
és kitakarították a felújított épületet. Az előtetőt felajánlásból készítik majd el. Július 8-án az 
épületben rendezvény lesz.
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Dr. Jusztm jer János polgármester megköszönte mindenki munkáját.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

64/2022. VI.30. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

3./ Sásd Városi Sportkör beszámolója a 2021. évről 
Előadó: Deák Attila elnök

r

írásbeli előterjesztés -  a kettős könyvvitelt vezető egyéb szervezet egyszerűsített éves 
beszámolójáról és közhasznúsági mellékletről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jnsztinaer János polgármester megköszönte a Sportkör munkáját. Az Önkormányzat 
igyekszik évről évre támogatni a Sportkört. Nagyon fontos a pályagondnok alkalmazása, aki a 
környezetet szépíti, takarítja, a szereléseket mossa. Az ő bérét is az Önkormányzat fizeti. A 
héten találkoztak, a gondnok jelezte, hogy nagy a terület egy személynek. Emiatt jelenleg 4 
órás munkarendben közmunkás is dolgozik a pályán. A játszótér gondozásával is problémák 
voltak.

Deák Attila elnök elmondta, hogy egész évben 19 gyermek focizott, ebből 8-10 fő a sásdi 
gyermek. U19 csapatról beszélnek, nagyon fiatal játékosokról van szó. Sajnos pénzhiány 
miatt nem volt edzőjük. Összevonták az edzést az ifi-felnőttel. Kegyes Balázs, Kovács Róbert 
segítettek ebben, előfordult, hogy ő maga is tartott edzést. Az U11 és U19 között vannak az 5- 
7 évesek, akik jelenleg hiányoznak. A tavalyi évben a felnőtt csapat a III. helyen volt, az idei 
évben a VI. helyen szerepelt. Az utaztatással kapcsolatban elmondta, hogy az ifi csapatnál 
Merk Zsolt felajánlotta a kisbuszt, de itt még szükség volt 2-3 személygépkocsira is. A 
pénzügyeknél elmondható, hogy a Sportkör TAO támogatásban részesül. Csak a sportorvosi 
díj 3000,-Ft/fő/év. Az önkormányzati támogatásból a könyvelői díjat, pályázati díjat, nevezési 
díjat, pályahitelesítési díjat finanszírozzák. Elmondta, hogy a héten megérkezett az új 
funyírótraktor.

Dr. Jusztináén János polgármester elmondta, amennyiben pályázati forrásból lehetőség 
lenne kisbusz beszerzésére, akkor a jelenlegi 2 kisbuszból az egyik kisbuszt átadnák a 
Sportkör részére.
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Dr. Kaidon Béla jegyző elmondható, hogy néhány évvel ezelőtt semmi nem volt. Jelenleg 2 
focicsapat is van. Megkérdezte, hogy az asztaliteniszezők hogyan utaznak?

Deák Attila elnök elmondta, hogy saját gépjárművel, de kérelem útján az önkormányzat 
biztosította a kisbuszt részükre.

Dr. Kaidon Béla jegyző megkérdezte, hogy tagdíjat hol lehet fizetni?

Deák Attila elnök elmondta, hogy Gáspár Jánosnál lehet befizetni.

Dr. Jusztin ;er János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

SásdjVáros Ké viselő-testületének

65/2022. {VI.30. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt 
Sásd Városi Sportkör 2021. évről szóló beszámolóját 
elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Intézmén i térítési di ák felülvizsgálata. szociális rendelet módosítása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a szociális rendelet módosításáról -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy 2022. július 1-től megszűnt az önkormányzatok 
számára elrendelt általános szolgáltatási díj emelési tilalom, ettől kezdve lehetőség van az 
egyes szolgáltatási díjak való bekerülési költséghez történő igazítására. Az étkezési térítési 
díjak emelése mellett a szülők által fizetendő bölcsődei gondozási díjat is érinti. Augusztus 1. 
napjától a felnőtt étkezés díjának emelését tervezik. Szeptember 1. napjától emelkedik az új 
tanévvel, nevelési évvel összefüggő étkezési díj és a bölcsődei gondozási díj összege.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy mindenki kézhez kapta az anyagot. 
Véleménye szerint reális emelésről van szó.
Javasolta a testületnek a szociális rendelettervezet elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2022. (VII.08.) önkormányzati rendelete

Egyes szociális és gyermekvédelmi ellátásokról és szolgáltatásokról szóló 
14/2021. (X.7.) önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

5./ Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ intézményvezetői megbízásra páh ázat 
kiírása
Előadó; Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Di\_Jusztin er János polgármester elmondta, hogy a jelenlegi intézményvezetői megbízás 
2022. december 31. napjával lejár.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy a pályázati felhívást meghirdetik. A jelentkezők 
pályázatát az Előkészítő Bizottság véleményezi. Ezt a feladatot a Népjóléti Bizottság fogja 
elvégezni külső szakértő bevonásával.

Dr, Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
66/2022. VI.30. KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzata pályázatot hirdet a Sásdi Család- és Gyermekjóléti 
Központ szociális és gyermekjóléti intézmény vezetői feladatok ellátására. Az 
intézményvezetői munkakör magasabb vezetői megbízással jár. Az 
intézményvezető feladata a család- és gyermekjóléti szolgáltatás, család- és 
gyermekjóléti központ gyermekjóléti és szociális szolgáltatásokat végző 
intézmény irányítása.

Pályázati feltételek:
• a személyes gondoskodást nyújtó gyermekjóléti, gyermekvédelmi 

intézmények, valamint személyek szakmai feladatairól és működésük 
feltételeiről szóló 15/1998. (IV. 30.) NM rendelet 2. számú melléklet 
2.I.I.I. alpontja szerinti végzettség és szakképzettség (felsőfokú 
szociális szakképzettség, okleveles pszichológus, pszichopedagógus,
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mentálhigiénés szakképzettség, okleveles szociálpolitikus-közgazdász, 
szociális menedzser, viselkedéselemző, család- és gyermekvédelem 
szakos pedagógus, család- és gyermekvédő pedagógus, gyermek- és 
ifjúságvédelmi tanácsadó, jogi szakokleveles családvédelmi tanácsadó, 
igazgatásszervező szociális szakigazgatás-szervező szakirányú 
szakképzettséggel, szociális igazgatásszervező oklevéllel rendelkező: 
nevelőtanár, pedagógus szakképzettség, pedagógiai előadó, 
gyógypedagógus, védőnő, teológus, jogász, igazgatásszervező, 
közigazgatás-szervező és szervezetfejlesztő szakember, szociális 
menedzser oklevéllel rendelkező: pedagógus, védőnő, okleveles 
pasztorális tanácsadó, szociológus

• legalább öt év felsőfokú végzettséget vagy felsőfokú szakmai képesítést 
igénylő, a gyermekvédelem, a szociális ellátás, az egészségügyi ellátás, 
illetve a közoktatás területén betöltött munkakörben szerzett szakmai 
gyakorlat,

• büntetlen előélet.
Az intézményvezetői megbízás feltétele az intézménnyel létesített 
közalkalmazotti jogviszony. Az intézményvezetőnek a megbízást követő 2 
éven belül szociális szakvizsgát kell tennie. Az intézményvezető 250 %-os 
mértékű vezetői pótlékban részesül.
Az intézményi közalkalmazotti jogviszony határozatlan időre szól, míg a 
magasabb vezetői megbízás 2023. január 1. napjától 2027. december 31. 
napjáig tartó határozott idejű megbízás.
A pályázathoz csatolni kell
a) a pályázó szakmai életrajzát,
b) a pályázó nyilatkozatát arról, hogy a pályázati anyagában foglalt személyes 
adatainak a pályázati eljárással összefüggő kezeléséhez hozzájárul,
c) a pályázó nyilatkozatát, amely szerint a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 15. §-ának (8) 
bekezdésében meghatározott kizáró ok vele szemben nem áll fenn.
d) a pályázó nyilatkozatát, amely szerint nem áll cselekvőképességet érintő 
gondnokság alatt,
e) erkölcsi bizonyítványt
f) a vezetői megbízáshoz szükséges iskolai végzettséget és szakképzettséget 
igazoló dokumentumok másolatát.
A pályázatokat elektronikus úton a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatalba 
lehet benyújtani 2022. szeptember 15. napjáig.
A pályázati felhívást a képviselő-testület a kormányzati személyügyi központ 
internetes oldalán, a város honlapján (www.sasd.hu), valamint a járás 
önkormányzatainak székhelyén hivatalos hirdetményként teszi közzé.

Határidő: közzétételre 2022. augusztus 1.
Felelős: Dr. Kajdon Béla jegyző

6./ Az új bölcsőde nyitásához szükséges további önkormám zati forrás biztosítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a Sásdi ÁMK új Bölcsődéje elfogadott éves költségvetéséről -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.
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Dr. Jusztin»er János polgármester elmondta, hogy a kiadott anyagot mindenki kézhez 
kapta. A testület az idei évben már megszavazott 2.265 eFt-ot, ezenfelül szükséges még 
további 2.007.730,-Ft. Nagyon fontos tűzgátló ajtó, éthordó kocsi vásárlása, a terasznál 
kerítés, rámpa építése.
Javasolta a testületnek fogadja el a javaslatot.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

67/2022. (VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
az új épülő bölcsőde megnövekedett költségeihez, pótmunkákhoz
további 2.008 eFt-ot biztosít a 2022. évi költségvetése terhére.
A Képviselő-testület egyúttal elismeri és szükségesnek tartja 
pótmunkaként a tűzgátló ajtó beépítését, éthordó kocsi beszerzését és a 
terasznál kerítés és rámpa építését.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7 Önkormám zati alkalmazottak cafeteria juttatása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztimzer János polgármester elmondta, hogy azon önkormányzati dolgozókról van 
szó, akik részére a törvény alapján nem járna a béren kívüli juttatás. Ennek kifizetését a 
korábbi években is a költségvetés aktuális helyzetétől tették függővé. Az idei gazdálkodásuk 
alapján lát most lehetőséget ennek kifizetésére, amely összesen 5.800 eFt-ot jelent.
Javasolta a testületnek, hogy az önkormányzati és intézményi dolgozók részére bruttó 100 eFt 
összegű cafeteria juttatást biztosítson.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké viselő-testületének 
68/2022, (VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2022. évi 
költségvetéséből az önkormányzati és intézményi -  nem köztisztviselő 
és nem pályázati forrásból, álláshelyen foglalkoztatott -  legalább 3 
hónapig munkaviszonyban lévő, aktív dolgozók számára bruttó 100 
eFt/fő összegű cafeteria juttatást állapít meg éves szinten, időarányosan.
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A cafeteria juttatást a dolgozó által kiválasztott SZÉP-kártya al számlára 
kell utalni.

Határidő: szeptember 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

8./ Új álláshely létesítéséhez an a i forrás biztosítása a Sásd Város azdálkodási 
Nonprofit Kft, részére 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a településgondnok munkaköri leírásáról -  a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a közmunkások létszáma az elmúlt 10 
évben a 80 főről 10-12 főre csökkent, egy részük intézményeknél dolgozik. A Sásd 
Városgazdálkodási Nonprofit Kft-ben dolgozik Merk Zsolt ügyvezető, Orsós József, Geisz 
János, Ambrus Attila. Nagyon kevesen vannak, sok feladatuk van, de meg kell oldani a sátrak 
felállítását-bontását, a színpad építését, a járda építését, a funyírózást, stb. Úgy gondolja, hogy 
plusz 1 fő felvételére nagy szükség lenne, aki a közmunkásokat felügyelné, a karbantartási 
munkákban segítene. Arra gondolt, hogy a testület létesítsen településgondnoki munkakört. A 
településgondnok feladata lenne a közterületek, játszóterek ellenőrzése, alkalmankénti 
karbantartása. Utak, járdák, árkok, vízátereszek állapotának ellenőrzése, karbantartási 
szükségletének jelzése az ügyvezetés felé. A közmunkaprogramban résztvevők munkájának 
közvetlen irányítása. Az eszköz, áru- és anyagbeszerzések bonyolítása. Az önkormányzat 
ingatlanjainak üzemeltetése során felmerülő műszaki, gépészeti javítási, karbantartási 
feladatok elvégzése, különös tekintettel az asztalosipari munkák elvégzésére. A pénteki 
piacon a helypénz beszedése. A településgondnok bére bruttó 280 eFt lenne, jelenleg 2 
hónapos próbaidőre vennék fel. Tájékoztatta a testületet, hogy Király Lajos nyugdíjba vonul, 
helyére Keserű Józsefet vennék fel. Továbbá Réfi Béla karbantartó felmondott az óvodában. 
A településgondnokot július 1. napjától alkalmaznák, aki a Kft. alkalmazottja lenne. A 
munkabérének finanszírozásához az idei évben 1.600 eFt szükséges.
Javasolta a testületnek a javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké: viselő-testületének

69/2022. [ VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 
javaslatára indokoltnak tartja a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft- 
nél új álláshely létesítését településgondnoki feladatok ellátására.
A településgondnok feladata lenne különösen a közterületek, játszóterek 
ellenőrzése, alkalmankénti karbantartása. Utak, járdák, árkok, 
vízátereszek állapotának ellenőrzése, karbantartási szükségletének 
jelzése az ügyvezetés felé.
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A közmunkaprogramban résztvevők munkájának közvetlen irányítása. 
Az eszköz, áru- és anyagbeszerzések bonyolítása. Az önkormányzat 
ingatlanjainak üzemeltetése során felmerülő műszaki, gépészeti javítási, 
karbantartási feladatok elvégzése, különös tekintettel az asztalosipari 
munkák elvégzésére. A pénteki piacon a helypénz beszedése.
A Képviselő-testület július 1. napjától az új álláshely létesítésével a Kft. 
működési támogatását is megemeli a havi bruttó 280 eFt bérköltség és 
ennek járulékait alapul véve.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

9./ 2022. évi szociális tüzelőam au támogatásra i>áb ázat ben\ újtása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester tájékoztatta a testületet, hogy Bagdán Levente, a sásdi 
Erdészet vezetője megkereste azzal, hogy minden évben problémát okoz az elnyert szociális 
tűzifának az erdőből való kiszállítása a rossz idő miatt. Ennek elkerülése miatt lehetőség 
volna arra, hogy a tűzifát előre betárolnák. Ennek a szállítási költségét az önkormányzatnak 
kell fizetnie.
Javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

70/2022. (VI.30.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete igénylést nyújt be a települési 
önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra. A 
képviselő-testület 340 köbméter kemény lombos tűzifa beszerzésére igényel 
támogatást, melyhez 431.800,-Ft önerőt biztosít saját költségvetéséből.

Az önkormányzat a pályázati kiírás feltételei szerint a rászorulóknak térítésmentesen 
ellenszolgáltatás nélkül biztosítja a tűzifát, melynek házhozszállítását saját 
költségvetéséből biztosítja.

Határidő az igénylés benyújtására: 2022. 08. 31.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

10./ Sásd, Erzsébet u. 1/A. szám alatti önkormányzati ingatlanra vételi ajánlat 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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írásbeli előterjesztés -  a vételi szándéknyilatkozatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Dr. Jusztin <zer János polgármester tájékoztatta a testületet, hogy a nevezett ingatlant 
felértékeltették, a meghirdetést követően vételi nyilatkozat érkezett, amely szerint a felértékelt 
árért megvásárolnák az ingatlant. Vállalják továbbá, hogy 180 napon belül megkezdik a 
lakókörnyezet rendbetételét és 365 napon belül felújítják az épület homlokzatát, vagy 
gondoskodnak az épület elbontásáról.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a korábbi vételi ajánlatot benyújtó személynek ez 
nem lesz gond?

Di\ KaTdon_Béla jegyző a kérdésre válaszolva elmondta, hogy nevezett személy 250 eFt 
érték ellenében munkát végzett volna. Véleménye szerint nyilvánosan kell meghirdetni az 
ingatlant.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az ingatlant nyilvánosan 
hirdessék meg értékesítésre 500 eFt vételi áron azzal a feltétellel, hogy egy éven belül felújítja 
vagy elbontja.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
71/2022. (VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ismételten 
meghirdeti az 1/1 tulajdonában lévő Sásd, Erzsébet u. 1/A. szám alatti 
111/2. hrsz-ú 137 m2 területnagyságú gazdasági épület, udvar 
megnevezésű önkormányzati ingatlanát.
Az ingatlan irányára 500.000,-Ft.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

11./ Vételi ajánlat az értékesítésre milvánosan meghirdetett Sásd. Pozsony u. 23. 
szám alatti önkormányzati ingatlanra 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  az ingatlan vételi ajánlatáról -  a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva.

Dr. Jusztin er János polgármester elmondta, hogy az ingatlan 5 mFt vételárért 
meghirdetésre került. A hirdetés kapcsán 2 mFt-ról érkezett vételi ajánlat.
Javasolta, hogy a testület a vételi ajánlatot ne fogadja el. Az ingatlant ismételten hirdessék 
meg 3 mFt vételáron.
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Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké; viselő-testületének 
72/2022. (VI.30.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete értékesítésre ismételten 
meghirdeti az 1/1 tulajdonában lévő Sásd, Pozsony u. 23. szám alatti, 255. 
hrsz-ú 772 m2 területnagyságú lakóház, udvar, gazdasági épület megnevezésű 
ingatlanát.
Az ingatlan irányára: 3.000.000,-Ft.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

12./ A Sásdi Közös Önkormán zati Hivatalnál közigazgatási szünet elrendelése 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

írásbeli előterjesztés -  a határozati javaslatról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a határozati javaslatot mindenki kézhez kapta.

Dr. Jusztimzer János polgármester javasolta a testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  5 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Ké viselő-testületének 
73/2022. VI.30. < KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a jegyző javaslatát elfogadva a Sásdi Közös Önkormányzati Hivatalnál 
2022. július 18. napjától -  július 29. napjáig bezárólag közigazgatási 
szünetet rendel el. A hivatal köztisztviselőinek szabadságát ezen 
időszak alatt kell kiadni, egyúttal gondoskodni kell a folyamatos 
ügyeleti szolgálatról.
A Képviselő-testület ugyancsak közigazgatási szünetet rendel el 
december 19. és december 30. között. Ezen időszak alatt a hivatal 
csökkentett létszámban dolgozik, de az ügyfeleket fogadni kell.
A lakosságot erről helyben szokásos módon tájékoztatni kell.

Határidő: értelemszerűen
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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E g y e b e k

Dr. Jusztinuer János polgármester elmondta, hogy az ügyelettel kapcsolatos megállapodás 
szeptember 30. napjával lejár. A körösfői utazással kapcsolatban megköszönte a 
szervezőknek, a kirándulást előkészítőknek a munkáját. A Sásdi Hagyományőrző íjász 
Egyesület 2021. évben a Bethlen Gábor Alapkezelő Zrt. által kiírt pályázati forrásból 
támogatást nyert. Hangsúlyozta, hogy az utazással kapcsolatos költségeket a pályázati 
összegből fizetik.

Mindenkinek megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta 
tovább a tanácskozást.

Dr. jisátinger János 
polgpmtester

Kmft.

jegyző
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J E L E N L É TI  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. június 30. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

f
Dr. Jusztinger János

Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária I o f t i fw W  kÁ u VL

Urvald Péter



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. június 30. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Dr. Kajdon Béla 

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László
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Dr. Hevesi Éva Ü tU Q l   v-/~

Baranya Megyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Fodor István 

Zima István 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Nagy Szilvia 

Merk Zsolt

Győriné Korom Viktória 

Orsós Józsefné 

Bíró Józsefné

Oletics Károly 

Csirke Csaba 

Deák Attila
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